
 

Interpellation:  
 

 
Angående Motionen om Grodtunneln 
 

(Ärendenummer: KS.2019.149) 
 
Till Ordföranden i Samhällsbyggnadsnämnden – Sibylle Ekengren 
 
 
”Uppdra till samhällsbyggnadsförvaltningen att ge förslag på metoder för att 
värna situationen för groddjur i Lillsjöområdet i Gnesta tätort.” 
 
Ovanstående beslutade Kommunfullmäktige om 2020-11-23 
 
https://www.gnesta.se/download/18.34762f74175fcd2427d3d6a8/1606724125450/Protokoll%20kom
munfullm%C3%A4ktige%202020-11-23.pdf 
 
Turerna har varit många men jag kan inte hitta att något förslag redovisats till 
Kommunfullmäktige och nu har vi inte längre någon Miljöstrateg och således inte 
någon i förvaltningen med ansvarsområdet ’Skydd av biodiversitet’ eller liknande 
kompetenser. 
 
Nyfikenhet och allmänintresse kring detta har infunnit sig och frågorna lyder: 
 
 

1. Har samhällbyggnadsförvaltningen återrapporterat enligt uppdraget? 
 

2. Om inte, varför? 
 

3. Om inte, när kan det ske? 
 

4. Om inte, vad kan göras för att minska risken för att uppdrag från 
Kommunfullmäktige inte genomförs?  
 

5. Hur ska förvaltningen arbeta framgent med frågor inom området 
biologi/ekologi när nyckelkompetenser saknas? 

 
 
 
 

Johan Lexell  
Ledamot i kommunfullmäktige 
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